
 
Beantwoording vragen CDA inzake coniferenhaag Herwijnen Oost/Basil Scarfflaan 
 
Op 24 september jl. stelde de CDA-fractie enkele vragen over het onderhoud openbare ruimte. Twee 
van de drie vragen zijn op 26 oktober jl. beantwoord.  
Toen is tevens aangegeven dat vanwege ziekte de derde vraag vooralsnog niet beantwoord kon 
worden. Inmiddels kan dat wel.  
 
Vraag 3 – Bij de uitbreiding Herwijnen Oost/Basil Scarff laan is dit voorjaar een coniferenhaag 
geplant. Deze zijn echter allemaal doodgegaan. 
Wie is verantwoordelijk voor aanleg, onderhoud en herinplant? 
Vorig jaar is door de gemeente een coniferenhaag geplant op grondwal langs Herwijnen Oost. Deze 
haag heeft de droge maanden niet overleefd. Om dit in de toekomst te voorkomen zijn wij op dit moment 
aan het kijken naar een robuuste oplossing. Wij verwachten in het voorjaar met een oplossing te komen. 

 


